

A Casa Das Crechas ofrece unha cata do caldo Peza do Rei, o Ribeira Sacra co que brindou o presidente de Estados Unidos nunha cea de gala na Casa Branca. **TEXTO. Fernando Franjo**

Degustación do viño que bebeu Obama, hoxe en Compostela



Barack Obama e a súa esposa Michelle brindando con viño galego Peza de Rei

A programación de A Casa das Crechas retorna con todo un luxo. O establecemento organiza hoxe (21.30 horas) unha cata de viños moi especial, coa degustación dos caldos da marca Peza do Rei, un Ribeira Sacra que pasou a ser o primeiro viño galego encheu os vasos do acontecemento da Casa Branca.

Foi na cea de gala do Congreso Hispano Caucus (Asociación de Congresistas e Políticos hispanos de Estados Unidos). Este evento pasou a ser unha cita de enorme relevancia gastronómica e todos os produtos degustados son cuidadosamente escollidos.

O viño, que chegará de man de Vide Vide, será un mencia e un godello de Adegas Cachín, unha firma que fixo a súa entrada hai cinco anos no mercado estadounidense con excelentes resultados.

Adega Cachín cultiva oito hectáreas de viñedos, cinco de eles atópanse na parcela Peza do Rei, que dá nome e prestixio á marca, ya que neste terreo prodúcese unha uva de excelente calidade. Na viña e na bodega, César Enríquez, viticultor histórico na D.O. Ribeira Sacra, expresa con honestidade a súa gran labourea e respecto pola terra.

Desde as súas orixes, a filosofía desta adega é basar a súa elaboración nunha cuidada viticultura, realizando ó longo da década dos noventa unha reconversión dos viñedos, substituindo variedades existentes por outras de carácter autóctono.

PRESENTACIÓN DE GUILHERME E BASTARDO

●●● O dúo formado polos músicos Alfredo Dourado e Xurxo Novoa presentarán no mesmo acto o seu proxecto Guilherme e Bastardo, un libro CD con música e poemas que se titulará 'Veredevere'.

●●● Trátase de un proxecto financiado a través do sistema de crowdfunding e baseado en raíces de tradición con influencias de world-music, da electrónica libertaria ou de etno pop.

●●● Guilherme e Bastardo son Xurxo Nóvoa (voz, coros, pandeira do mar, steel tongue drum, gaita, pandeireta) e Alfredo Dourado (voz, coros, guitarra, bouzouki, pandeiro, bombo) e para a realización de 'Veredevere' contan con a colaboración de Najla Shami (voces), Mig Seoane e Xavi Carreira (guitarra eléctrica), Jose Pons (trombón de varas), Fran Sanz (baixo), Olga Alonso (batería) e nenoescuro (bases electrónicas), e a maxia de Cremildo Bahule e os deseños de Chechu Sende.

EL CORREO HACE 25 AÑOS (1989)

ARTÍFICES DEL PLAN XERAL
Ánxel Viña, economista y director, junto con el arquitecto Juan Luis Dalda, del equipo de redacción del Plan Xeral de Ordenación Urbana de Santiago, asegura en una extensa entrevista que "si sólo preocupase a los propietarios, el PXOM sería una perversión".

EDITORIA TIEMPO COMPLETO
"O ser editor absorbe a mente as vinte e catro horas do día", asegura Bieito Ledo, ourensán que pasou moitos anos en Madrid exercendo como profesor de Filosofía ata que volveu a Vigo para abrir a librería Ir-Indo, xerme da editorial.

FEIRA DE CANS DE CAZA
La II Feira de Cans de Caza, celebrada ayer por la mañana en el mercado de ganado de Arzúa, se vendieron más de seiscientos ejemplares de los 1.500 que se dieron cita en el certamen, al que acudieron cerca de doscientos vende-

dores gallegos y varias docenas de portugueses. Xan Vidal Quintela, organizador de la feria, estima que pasaron por la misma siete mil personas.

MARIAS DE LA RADIO
María José Rego y María José Lagoa, redactoras del magazine La Terraza de RNE, se confiesan muy compenetradas y aseguran que "sería estupendo poder llegar a viejecitas trabajando juntas". Las dos Marias, como se las conoce, son dos jóvenes periodistas coruñesas que se conocieron hace dos años en Radiocadena a pesar de haber estudiado ambas en Madrid Ciencias de la Información.

COLECCIONISTA DE CONCHAS
El padronés Félix Canle Cristobo, catedrático en el Instituto Mixto de Bachillerato de Monforte, muestra su colección de conchas formada por más de 3.500 piezas y nos introduce en este apasionante mundo.

SONDEOS ELECTORALES
El PSOE logrará, por tercera vez consecutiva, la mayoría absoluta el próximo día 29, según un sondeo que ayer publicó *El País*,

aunque otras muestras cuestionan la mayoría. La sorpresa de los comicios sería el fuerte incremento de IU, que podría alcanzar entre dieciséis y dieciocho escaños en el Congreso frente a los siete actuales.

JUICIO DEL HIPERCO
Bajo una gran expectación, comienza hoy en la Audiencia Nacional el juicio por el atentado de ETA en el Hipercor de Barcelona, que provocó 21 muertos y 45 heridos. El fiscal pedirá para Domingo Troitiño y Josefa Ernaga, miembros del Comando Barcelona, un total de diecinueve siglos de prisión. También se consideran autores del atentado Rafael Caride, huido, y Santi Potros, en manos de la Justicia francesa.

GUARDIA CIVIL SINDICAL
Representantes del clandestino Sindicato Unificado de la Guardia Civil, enfundados en pasamontañas, anunciaron ayer que pedirán el voto para los partidos que defiendan la desmilitarización del cuerpo. El sindicato enviará cartas a todos los miembros de la Guardia Civil, incluido su director, Luis Roldán.



Estreno de 'Madame Bobary soy yo'

Carlos Creus, director de la obra, y Enriqueta Carballeira, actriz protagonista, presentaron ayer la obra del Centro Dramático Nacional 'Madame Bobary soy yo', que hoy y mañana se pondrá en escena en Santiago. La representación, adaptación teatral de la novela de Gustave Flaubert *Madame Bobary*, consiste en un monólogo elaborado sobre una selección de textos de la misma.

HACE 50 AÑOS (1964)

ASAMBLEA DEL MOTO CLUB
Celebró una asamblea extraordinaria el Moto Club de Santiago, en la que declinó continuar como presidente don Ramón Amenado, fundador de la sociedad junto a, entre otros, don Alfredo Malde, don Eugenio Calle, don Rufino Pérez Outes y don Segundo Hevia. Lo sustituirá en el cargo don Juan Eduardo Varela López.

DERECHO INTERNACIONAL
El catedrático de Derecho Internacional don Antonio Poch y Gutiérrez de Cavieles ha salido para La Haya, donde participará en la Conferencia de Derecho Internacional Privado como integrante de la Comisión española que suscribirá cinco acuerdos sobre Derecho Internacional Privado.

EXPOSICIÓN DE PINTURA
El destacado artista Felipe Criado, director de la Escuela de Artes, se ha trasladado a Valladolid para recoger apuntes pensando en una exposición.